
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 10. oktober 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 44
Ministeren bedes redegøre for, om det fortsat er ministerens opfattelse, jf.
svar på MOF spørgsmål 635, 521 og 522 (alm. del), at den samlede mængde
af slagtesvin ikke vil stige i Danmark frem mod 2020 efter vedtagelsen af fø-
devare- og landbrugspakken, når der med miljø- og fødevareministeriets pulje
til modernisering af slagtesvinestalde 2016 uddeles 174 mio. kr. til modernise-
ring og nybyggeri af slagtesvinestalde?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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